
 
 

 

Det behövs fler adoptivföräldrar! 

 

Med anledning av det program som Uppdrag Granskning sände i SVT 19 september 2018 vill Barnen 

Framför Allt – Adoptioner, (BFA) förtydliga situationen kring adoptionsläget i Sverige. 

Barnen Framför Allt är en av tre organisationer som idag har auktorisation att förmedla 

internationella adoptioner. Auktorisationen beviljas av Myndigheten för Familjerätt och 

Föräldraskapsstöd (MFoF).  

BFA har förmedlat drygt 3300 adoptioner sedan 1980. Vi ser att utvecklingen i de länder vi 

samarbetar med har varit positiv. Levnadsstandarden har ökat, sociala stödstrukturer har utvecklats, 

kunskapen kring adoption har ökat och stigmat har minskat. Detta har lett till att väldigt många fler 

barn kan växa upp i en familj i ursprungslandet vilket är en positiv utveckling! 

BFA konstaterar att det trots allt fortfarande finns många barn som behöver internationell adoption 

för att få en familj. Än värre är att det inte finns tillräckligt många i Sverige som vill adoptera. Om det 

fanns fler presumtiva adoptivföräldrar skulle vi kunna ge ännu fler barn en möjlighet till familj. BFA 

har följaktligen inte några väntetider för sökande som önskar starta en adoptionsprocess, och 

dessutom har adoptionsprocesserna generellt sett blivit kortare.  

BFA anser därför att det sjunkande antalet adoptioner inte rättfärdigar surrogatmödraskap.   

Adoption är inte endast ett sätt att bli förälder men framförallt ett sätt att ge ett barn en familj. 
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